
Verslag 
 

Betreft : NLB Algemene ledenvergadering  

Datum : 15 september 2016  

Plaats : Hotel-Restaurant De Gouden Leeuw te Vessem  

 

Aanwezig : Zie presentielijst  

Gast :   
 

Verhinderd :   

 

Van : Gerwin Klok  

Datum : 16 maart 2017  

Kenmerk : NLB.1001291  Actie door 

 

 

1. Opening 

De branchemanager opent om ca 10.45 uur de vergadering en heet 

de aanwezigen welkom. Doordat de voorzitter is verlaat, wordt 

besloten om de presentatie door Hilti na de vergadering te houden en 

zal de branchemanager, zolang de voorzitter niet aanwezig is, de 

vergadering leiden.  

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen  

De heer Louter van LQA heeft de dag voor de vergadering telefonisch 

laten weten helaas verhinderd te zijn vanwege een tussengekomen 

spoedafspraak.  

M.b.t. de RI&E trajecten bij leden kan worden gemeld, dat hierbij 

geen bijzondere zaken boven tafel zijn gekomen. Wel is LQA op dit 

moment nauw betrokken bij de opstelling van een werkvoorschrift 

voor de demontage van bestaande liftinstallaties en heeft Marc Louter 

ook namens NLB zitting in de werkgroep die vanuit de gezamenlijke 

VLR-NLB arbocommissie een branche RIE moet gaan voorbereiden. 

Deze branche RIE moet op termijn in de plaats gaan komen voor de 

RIE Metaalbewerking, die op dit moment als referentiedocument 

geldt.  

 

Door Metaalunie verzekeringsdochter Mevas is in samenwerking met 

Bovemij een nieuwe rechtsbijstandsverzekering voor bedrijven in het 

leven geroepen. Dit verzekeringsproject dat nauw aansluit op de 

juridische ledenservice vanuit de Metaalunie en de activiteiten van de 

Stichting Rechtsbijstand Metaalunie kenmerkt zich door lage premies 

en een laagdrempelige afroepmogelijkheid. Ook kent deze polis geen 

wachttijd, tenzij de oorsprong van een aangemeld geschil 

aantoonbaar ligt voordat de verzekering werd aangegaan.  

 

Verschenen is een praktijkgids “elektromagnetische velden in 

arbosituaties”. Dit document kan als leidraad worden gebruikt voor 

de implementatie van de EMV richtlijn in de arbowet, die per 1-7-
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2016 van kracht is geworden.  

 

3. Verslag ledenvergadering 18 maart 2016 

Het verslag van deze vergadering wordt paginagewijs doorgenomen. 

Zowel over de tekst als over de inhoud zijn er geen op- of 

aanmerkingen, waarmee het verslag wordt goedgekeurd en 

vastgesteld.  

Het bestuur ziet terug op een geslaagde bijeenkomst, waarvoor 

nogmaals dank aan het ROVC in Ede voor de prima organisatie en de 

ervaren gastvrijheid.  

 

4. Ongevallen en veiligheidsincidenten 2016 

- protocol demontage/slopen van oude liften  

In het vorige punt werd reeds melding gemaakt van het protocol 

demontage/slopen van oude liften, dat op dit moment door de 

Arbocommissie wordt voorbereid.  

Op dit moment is een eerste concept gereed, dat nog nadere 

bijstelling behoeft. De werkgroep streeft ernaar om dit protocol 

inclusief een bijbehorende toolbox aan het begin van 2017 gereed te 

hebben.  

- veiligheidssticker beknelling kinderhandjes 

Naar aanleiding van een incident met zijwaarts openende glazen 

deuren, waarbij een kinderhandje mee in de deurspleet werd 

getrokken heeft het bestuur besloten om hier actie op te 

ondernemen. Aanvankelijk is geprobeerd om via SBCL of één van de 

keuringsinstanties een waarschuwingssticker te laten ontwikkelen en 

uit te geven, die aan eigenaren/beheerders van dergelijke liften 

beschikbaar kan worden gesteld en die duidelijk zichtbaar voor de 

begeleiders van kinderen op de glazen deuren kan worden bevestigd. 

Nu dit niet is gelukt heeft het bestuur besloten om deze stickers zelf 

te laten maken. Daarbij is een variant gemaakt voor een naar links 

openende en een variant voor een naar rechts openende deur. De 

stickers zijn (nog steeds) op het secretariaat te bestellen, ad €50 

voor 50 stickers en €90 voor 100 stickers.  

 

Aansluitend vindt de gebruikelijke inventarisatie plaats van 

ongevallen en veiligheidsincidenten die zich sinds de laatste 

ledenvergadering bij leden hebben voorgedaan.  

Bij één van de leden is bij het plaatsen van een cabinevloer een 

vinger bekneld geraakt met enkele dagen verzuim tot gevolg en bij 

een ander lidbedrijf hebben zich 2 auto ongevallen voorgedaan, die in 

één geval tot enige tijd uitval van de betrokken medewerker heeft 

geleid.  

 

De voorzitter die juist is binnengekomen wijst de vergadering op een 

goederenheffer die door een metaalbedrijf uit Friesland op de markt 

wordt gebracht, die op geen enkele wijze aan de wettelijke 

voorschriften (machinerichtlijn) voldoet. Deze kwestie is inmiddels 

onder de aandacht gebracht bij CCVDL en Inspectie SZW. Het 
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betreffende apparaat is inmiddels van de markt genomen.  

 

5. Huishoudelijke zaken 

a. Nieuwe leden en BG leden 

Een aanmelding voor het gewoon lidmaatschap is ontvangen 

van Deco Lifttechniek uit Hoogeveen. Dit betreft een all-round 

liftservicebedrijf dat zich richt op middelgrote liftinstallaties, 

maar ook roltrappen en plateauheffers dat in de ruime regio 

rondom Hoogeveen opereert.  

Daarnaast kan dit bedrijf ook voorzien in de levering van 

nieuwe liftinstallaties, welke van producenten uit Litouwen en 

Duitsland worden betrokken. Eigenaren van dit bedrijf zijn de 

heer B.J. Bakker en de heer G. van Egmond.  

Vlak voor de vergadering is een verzoek ontvangen van Rukra, 

leverancier van spreek- luisterverbindingen, voor het 

buitengewone lidmaatschap van NLB. De eigenaar van dit 

bedrijf, de heer Ruud Kraaij, zal zich in de volgende 

ledenvergadering nader aan de overige leden voorstellen.  

 

Om het buitengewoon NLB lidmaatschap voor de betrokken 

bedrijven, maar ook voor de overige leden extra meerwaarde 

te geven, stelt het bestuur voor om op iedere 

ledenbijeenkomst één buitengewoon lid een presentatie te 

laten verzorgen, waarbij wordt ingegaan op de voor de 

branche relevante ontwikkelingen in het betreffende 

deelgebied. Te denken valt hierbij aan technische 

ontwikkelingen, regelgeving, marktontwikkelingen, etc.  

 

6. Verslag overleg met VLR d.d. 7-9-2016 inzake verdergaande 

samenwerking / integratie commissiewerk 

Op 7 september jl. heeft er overleg plaatsgevonden tussen het VLR 

bestuur en een delegatie van het NLB bestuur, waarbij ook de 

branchemanager aanwezig was. De heer Läkamp was aanwezig mede 

vanuit zijn hoedanigheid als lid van het SBCL bestuur namens de 

bedrijven.  

In deze vergadering is tussen beide besturen van gedachte gewisseld 

over de mogelijke verdere uitwerking van een SBCL in verbrede zin, 

dat zich naast uitsluitend met het beheer van de keuringsschema’s, 

ook zal moeten bezig houden met die onderwerpen waarop de 

branche in beginsel niet onderling wil concurreren. Hieronder vallen: 

onderwijs, arbo, normering en veiligheidsaangelegenheden. Er is 

gesproken over de oprichting van een gezamenlijk bureau (stichting), 

waaronder een viertal werkkamers zouden moeten gaan 

functioneren. Zowel het bestuur van het gezamenlijk bureau als van 

de werkkamers zou weer breed van samenstelling zijn, zoals dat nu 

ook binnen SBCL het geval is. Dus samengesteld uit afvaardigingen 

namens ondernemingen, werknemers, gebruikers en 

keuringsinstanties.  

Uit de contacten in het veld is echter gebleken dat met name de 

keuringsinstanties de oprichting van een SBCL in brede stijl nog niet 
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zien zitten. De eerstvolgende stap is nu om het idee binnen het SBCL 

bestuur op de agenda te zetten en zodoende het draagvlak steeds 

verder uit te bouwen.  

 

7. Jaarplan 2017 

Naast de inzet in de diverse commissies en de gebruikelijke 

huishoudelijke aspecten is het bestuur voornemens om in 

2017 de volgende onderwerpen op te pakken.  

a. Verder uitrol en aanvulling van de nieuwe NLB website 

incl realisatie nieuw NLB webportal (besloten 

ledendeel). Vlak voor de vakantieperiode is de nieuwe NLB 

website in de nieuwe huisstijl live gegaan. De achterliggende 

ledenportal waarop NLB leden exclusief voor hen bestemde 

informatie en documenten kunnen downloaden is nog in 

ontwikkeling.  

In haar eerstvolgende vergadering zal het bestuur de website 

beoordelen en eventuele eerste wijzigingen / uitbreidingen 

worden ingepland. Ook leden zijn welkom om hun suggesties 

in dit verband aan te dragen. Op- en aanmerkingen kunnen 

worden doorgegeven via nlb@metaalunie.nl.  

b. PR en promotieplan/campagne NLB en NLB leden 

In beginsel wordt dit onderdeel aangehouden zolang de 

website niet volledig voltooid is. Wel wordt er een (glossy) 

NLB brochure gemaakt, die de leden desgewenst met hun 

eigen correspondentie aan hun klanten en relaties kunnen 

meesturen. Het doel is enerzijds de leden een instrument in 

handen te geven waarmee zij hun professionaliteit kunnen 

uitdragen, maar ook om de NLB naast de grote merken een 

positief ervaren begrip in de markt te laten worden. Het is de 

bedoeling dat op deze brochure ook de NLB voorwaarden 

worden afgedrukt, zodat dit in de plaats kan komen van het 

tot nu toe gebruikelijke, maar weinig aansprekende, A4-tje.  

c. Update NLB servicevoorwaarden  

Een andere belangrijke prioriteit betreft de herziening van de 

NLB leverings- en servicevoorwaarden. Deze voorwaarden 

dateren uit 2009, respectievelijk 2011 en in verband met 

ontwikkelingen in het recht en rechtspraak, maar ook als 

gevolg van technische ontwikkelingen is het van belang om 

deze gemiddeld eens in de zes jaar te herzien. Het bestuur 

streeft ernaar om de voorwaarden met ingang van het 2e 

kwartaal van 2017 gereed te hebben. De leden worden 

verzocht om hun eventuele op- en aanmerkingen op de 

bestaande voorwaarden voor 1-12-2016 aan het secretariaat 

kenbaar te maken. Daarna wordt het dossier aan de juridische 

afdeling overgedragen die dan een eerste concept zal maken. 

Dit concept zal in het bestuur worden besproken en daarna 

nog aan een externe deskundige worden voorgelegd.  

Het definitieve concept zal op de eerstvolgende 

ledenvergadering aan de leden worden voorgelegd, waarbij 

dan de laatste punten op de i kunnen worden gezet. Daarna 

mailto:nlb@metaalunie.nl
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zullen de voorwaarden worden gedeponeerd en beschikbaar 

worden gesteld.  

Naast de in het vorige punt genoemde imagobrochure zullen 

de voorwaarden ook als pdf-bestand beschikbaar komen. Deze 

kunnen door de leden desgewenst op het eigen briefpapier 

worden uitgeprint.  

d. Invullen samenwerking met VLR en herstructurering 

diverse commissies (in het bijzonder SBCL) 

Het zal duidelijk zijn dat de eventuele uitrol hiervan volledig 

afhankelijk is van de besluitvorming door anderen. Mochten 

partijen echter tot overeenstemming kunnen komen zal hier 

veel capaciteit in moeten worden gestoken.  

 

In 2017 is ook een nieuwe editie gepland van Interlift. Het 

bestuur zal bekijken of rondom deze beurs nog een collectieve 

activiteit zal worden georganiseerd. Daarbij zal zorgvuldig 

vooraf worden afgewogen of dit wel past bij de schema’s van 

de leden.  

 

8. Financiën 

a. Voorlopige begroting 2017 

De branchemanager verwijst naar de met de vergaderstukken 

meegezonden voorlopige begroting en geeft een toelichting op 

de cijfers. Om een goede inschatting te kunnen maken is ook 

een forecast opgenomen van het lopende jaar. De geschatte 

inkomsten uit contributies bedragen ca €30.000. Daarbij is 

uitgegaan van 22 leden en 3 buitengewone leden. Waarbij de 

contributie voor het 10e achtereenvolgende jaar (!) gelijk is 

gebleven.  

De geplande uitgaven hangen vanzelfsprekend samen met de 

ambities in het jaarplan en ook met de uitgaven m.b.t. de 

jaarlijkse ledendag die het bestuur graag overeind wil houden.  

De financiële stromen rondom de liftmonteursopleiding 

verlopen in principe via een aparte begroting, maar de NLB 

moet wel borg staan voor eventuele tekorten. Anderzijds 

profiteert de NLB ook van eventuele overschotten, maar 

uitgangspunt is dat de trainingen zoveel mogelijk tegen 

kostprijs aan de branche worden aangeboden.  

Dit betekent dat de begroting weinig ruimte biedt voor 

eventuele tegenvallers. Extra uitgaven zullen moeten worden 

opgevangen of uit ledengroei of middels een extra factuur 

bijvoorbeeld voor deelname aan leden-activiteiten buiten de 

vergaderingen. Het bestuur zal er echter alles aan doen om dit 

laatste te voorkomen.  

De definitieve begroting zal door het bestuur worden 

vastgesteld en schriftelijk aan de leden worden voorgelegd. De 

vergadering stemt echter met uitgangspunten, zoals deze zijn 

gepresenteerd, in.  

 



nlb.1001291 - 6 

9. Liftmonteur opleiding 

De voorzitter geeft het woord aan Emil van Hoffen, die namens ROVC 

aanwezig is. Op dit moment is de module Industriële automatisering 

in uitvoering en op 4 november zal het examen worden afgenomen. 

Daarna start de module Lifttechniek, die ook diverse modules uit de 

SOL trainingen omvat.  

Op 20 en 21 januari 2017 vindt weer de Veiligheids-2-daagse plaats. 

Die bestaat uit een dag VCA en een dag NEN3140. Indien hieraan 

voldoende behoefte bestaat kan de VCA training ook worden gericht 

op de zogenaamde VOL variant. In de loop van november zullen de 

bedrijven hiervoor een mailing ontvangen. 

 

Om aan de vraag te kunnen voldoen van bedrijven die tot nu toe 

geen mensen aan de cursus hebben laten deelnemen en ook met het 

oog op nieuwe / andere medewerkers bij de leden heeft het ROVC 

voorgesteld een tweede cohort te starten. Het NLB bestuur zal 

hierover een besluit moeten nemen. Ook hierover zal men, zodra een 

en ander meer duidelijk is, nader worden bericht.  

 

Tenslotte wordt om de administratieve afwikkeling te vereenvoudigen 

op dit moment gewerkt aan een speciale landingspagina op de ROVC 

site voor de liftensector. Uiteindelijk moeten de aanmeldingen via dit 

kanaal gaan verlopen, evenals alle communicatie m.b.t. roosters, 

resultaten en overige mededelingen m.b.t. de opleidingen. Dan zal 

ook worden bekeken of de facturatie nog via NLB blijft verlopen of 

dat ROVC dit ook rechtstreeks oppakt. 

 

10. Nieuws uit diverse commissies en werkgroepen 

Wegens tijdgebrek komt dit onderdeel te vervallen. De belangrijkste 

aspecten vanuit de arbocommissies en vanuit het CCVDL/SBCL zijn 

eerder in de vergadering al aan de orde geweest.  

Binnen de NEN cie Liftveiligheid speelt op dit moment het vraagstuk 

rondom de beveiliging van personen in machine richtlijn liften die 

worden bediend middels een externe besturing 

 

11. Rondvraag 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.  

 

12. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 11.30 uur de 

vergadering. Aansluitend vindt een presentatie plaats verzorgt door 

Herbert ten Zijthof van Hilti m.b.t. het actuele onderwerp kwartsstof. 

De hierbij getoonde sheets en evt. achterliggende informatiebronnen 

zullen aan de leden worden toegezonden 

 

 

 

 


